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Protokół nr L/2023 z sesji Rady Gminy Warlubie odbytej w dniu 

27 kwietnia 2023 r. 

L Sesja Rady Gminy Warlubie rozpoczęła się dnia 27 kwietnia 2023 r. w obecności 

12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych, zgodnie 

z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40 i 572), stanowi 

quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1200 w sali OSP w Warlubiu, ul. Bąkowska 12. 

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był inspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Pani Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Warlubie została 

umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach Sali OSP w Warlubiu, na 

tablicy informacyjnej obok stanowiska ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy, na 

stronie internetowej BIP oraz na stronie internetowej Gminy. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad i poddała go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty. Raport z głosowań 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności międzysesyjnej. 

5. Rozpatrzenie i głosowanie nad projektami uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2023 rok, 

2) wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Warlubie na lata 2023-2033, 

3) wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli, 

4) wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie 

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Warlubie, 

5) zmian w uchwale za świadczenia udzielane przez oddziały przedszkolne przy 

szkołach podstawowych Gminy Warlubie, 

6) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

7) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu, 
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8) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Płochocin, gmina Warlubie. 

6. Analiza udziału gminy w programach realizujących gospodarkę niskoemisyjną 

z zakresu ochrony powietrza, wód, wymiany dachów itp. 

7. Ocena stanu technicznego i organizacja działań na urządzeniach melioracyjnych. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Warlubie na lata 

2021-2025 za rok 2022. 

9. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy 

Warlubie na lata 2019-2022”. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie obrad. 

Ad 1 i Ad 2 

Jak wyżej. 

Ad 3 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy nr XLIX/2023 z dnia 30.03.2023 r. można się było zapoznać na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy, a także w dniu obrad. Radni nie wnieśli żadnych 

uwag i zmian do protokołu jw., wobec czego uważa się, że został przyjęty. 

Ad 4 

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o działalności międzysesyjnej. 

Pan Wójt Gminy – jak zawsze dzielę to na takie 4 części. Najpierw o takich kilku 

wydarzeniach, które w międzyczasie miały miejsce. Mianowicie odbył się turniej 

wiedzy pożarniczej dla dzieci i młodzieży z naszych szkół podstawowych. Braliśmy 

też udział w sadzeniu lasu w Leśnictwie Bojanowo. Wziąłem także udział w 

Konwencie Wójtów, który odbył się w Bydgoszczy. Ku naszemu miłemu zaskoczeniu 

z krótką wizytą w drodze do Tucholi odwiedził nas Wicemarszałek Sejmu Pan Piotr 

Zgorzelski, a dzisiaj przed południem z Panią Przewodniczącą i niektórymi Radnymi 

braliśmy udział w Powiatowym Konkursie Piosenki Ekologicznej w Wielkim 

Komorsku. Muszę Państwu powiedzieć, że do tej pory to przeżywamy. Naprawdę 

fantastycznie te dzieciaki występują. 

Teraz o spotkaniach. Po pierwsze w tej trudnej sytuacji spotkałem się 

z pracownikami przychodni. Porozmawialiśmy na temat przyszłości naszej 

przychodni. Mieliśmy spotkanie z Sołtysami, takie tradycyjne już. Spotkaliśmy się też 

z grupą Radnych w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w obrębie Płochocin. Byłem również na spotkaniu z Panem Posłem Królem 

w Urzędzie Gminy Dragacz, gdzie rozmawialiśmy na temat planowanej linii szybkiej 

kolei, która miałaby pójść z Centralnego Portu Komunikacyjnego do Gdańska. 

Wczoraj rozmawialiśmy z dyrektorami szkół i z Przewodniczącymi Komisji naszej 

Rady w sprawie sytuacji finansowej naszej oświaty. 
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Trzecia część to są te inwestycje, remonty, zakupy. Budujemy nasze przedszkole ze 

żłobkiem. Odbyło się spotkanie rady budowy. Dzisiaj również mogliśmy zauważyć, że 

boisko wielofunkcyjne przy szkole podstawowej w Wielkim Komorsku jest gotowe. 

Teraz tyko potrzeba geodezyjnie to nanieść na mapy i zgodnie z życzeniem Pani 

Dyrektor chcielibyśmy tak uroczyście otworzyć je w Dzień Dziecka 1 czerwca. 

Najprawdopodobniej wcześniej dzieciaki będą mogły korzystać z tego boiska. Tylko 

się cieszyć. Podpisano również 3 umowy, związane z opracowaniem miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w Rulewie i Bąkowie oraz ze zmianą 

studium w Komorsku. Podpisaliśmy również w Toruniu, wspólnie z Panią Skarbnik, 

umowę z Zarządem Województwa na dofinansowanie rewitalizacji centrum Wielkiego 

Komorska. Dofinansowanie wynosi 103 500,00 zł. Natomiast zgodnie z naszym 

przewidywaniem i zabezpieczeniem środków finansowych prognozujemy, że całość 

tego zadania może się zamknąć kwotą ok. 500 000,00 zł. Chociaż zawsze obawy 

istnieją, bo, jak Państwo wiedzą, musieliśmy unieważnić pierwszy przetarg na 

modernizację tego terenu sportowo-rekreacyjnego w Rulewie, ponieważ pierwszy 

przetarg opiewał w najtańszej ofercie na 650 000,00 zł, a w najdroższej na ponad 

1 000 000,00 zł. Na to mieliśmy zabezpieczone ok. 200 000,00 zł. Obecnie w tym 

projekcie już mamy trochę więcej. Musieliśmy ogłosić nowy przetarg. 

Zrezygnowaliśmy ze sztucznej nawierzchni, jeśli chodzi o boisko piłkarskie, tylko 

idziemy w normalną, naturalną trawę. No i zobaczymy – 2 maja powinno nastąpić 

otwarcie ofert. Zobaczymy, co z tego wyjdzie. Trzeba będzie się przymierzyć do tego 

Wielkiego Komorska. No i to, co jest takim marzeniem wielu z nas, żebyśmy również 

dopięli kwestię tego terenu rekreacyjno-sportowego w Bzowie. Wtedy moglibyśmy 

powiedzieć, że praktycznie każda nasza większa wieś ma możliwość korzystania 

z tych terenów rekreacyjno-sportowych. To, co teraz się odbywa, a co jeszcze chcę 

sprawdzić, buszując po nocach po naszej Gminie, to kończąca się wymiana 

oświetlenia na ledowe. Jak to zwykle bywa, są jakieś uwagi, propozycje, Chcę to 

osobiście wieczorem zobaczyć. Dzisiaj wieczorem będę buszował po Lipinkach. 

Uprzedziłem już Pana Sołtysa. Być może w niedługim czasie będę też w Rulewie. 

Zawsze będę informował Sołtysa. Jak będzie również zainteresowanie ze strony 

Państwa Radnych, to możemy razem buszować po tych naszych wsiach. 

Teraz chcę powiedzieć o jeszcze kilku sprawach. To już dotyczy naszych jednostek 

organizacyjnych. Najpierw zacznijmy od Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Chciałbym poinformować o sytuacji związanej z węglem. Do tej pory zakupiliśmy 700 

t. Z tego 400 t orzecha, 276 t groszku i 24 t miału. W tej chwili na składzie mamy 14 t 

orzecha, 14 t groszku i 4,6 t miału. Do tej pory z zakupu tego węgla skorzystało 

ponad 500 naszych mieszkańców. Mieliśmy 2 zdarzenia losowe, mianowicie 2 

pożary. Na ile byliśmy w stanie już pomóc, to pomogliśmy. Nie zostawimy tych osób 

bez pomocy. Kontaktujemy się, odwiedzamy i jeśli jest taka potrzeba, podejmujemy 

szybką decyzję co do prądu, co do przybycia ubezpieczalni itd. To wszystko jest na 

bieżąco robione. Gmina nie będzie koordynatorem pomocy pieniężnej. Natomiast 

jeżeli chodzi o pomoc rzeczową, jeśli chodzi o tych ostatnich choćby pogorzelców, to 

zbieramy informacje, odnotowujemy, kto chce pomóc, co ma do zaoferowania. Na 

razie ofiarodawca ma to trzymać u siebie, żeby na miejscu zdarzenia, gdzie będzie 
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remont, nie gromadzić tych rzeczy. My oczywiście też będziemy to sprawdzać. Mamy 

już kilka propozycji, tak że jeżeli ktoś jeszcze będzie chętny, to będziemy to 

odnotowywać i później tym potrzebującym pomagać. Sporo się działo też w naszym 

Gminnym Ośrodku Kultury, Sportu i Turystyki. 1 kwietnia odbył się Jarmark 

Wielkanocny. 5 kwietnia Turniej Szachowy dla ok. 60 dzieci. 13 kwietnia było tzw. 

objazdowe planetarium w naszej hali sportowej. Kolejne sukcesy zanotowali nasi 

młodzi modelarze. W siedzibie Fundacji Kultura na Wsi odbyło się spotkanie małej 

kawiarenki „4 Strony Świata”. Nie pozostaje mi też nic innego, jak zaprosić Państwa 

na tzw. imprezy majowe. Zaczynamy turniejem piłki nożnej w Kruszach 30 kwietnia o 

godz. 1400.1 maja mamy półmaraton Grudziądz-Rulewo, w tym będą tam też biegi w 

parku przy Hanzie dla dzieci. 2 maja mamy występ kontrabasisty Pana Tomasza 

Grdenia, który odbędzie się w Wielkim Komorsku o godz. 1600. 3 maja serdecznie 

zapraszamy wspólnie z Panią Przewodniczącą na uroczystą mszę św. Jest to Święto 

Konstytucji 3 Maja z udziałem Warlubskiego Chóru Kameralnego. Z kolei 6 maja 

będziemy w Lipinkach obchodzić 100-lecie Ochotniczej Straży Pożarnej. Msza jest o 

godz. 1500, a później już te uroczystości związane z jubileuszem. 7 maja po raz 

pierwszy zapraszamy chętnych brydżystów do naszej hali sportowej na godz. 1000. 

Będzie to pierwszy turniej brydża sportowego Gryfa Kociewskiego. Teraz jeśli chodzi 

o SAPO. Po pierwsze przez Dyrektorów szkół został opracowany Projekt Arkusza 

Organizacyjnego Szkół Gminnych na następny rok szkolny. Spada nam drastycznie 

liczba dzieci, tych przyszłych uczniów. Jakie to nosi za sobą konsekwencje, 

szczególnie patrząc na nauczycieli, już nie będę Państwu mówił. Rzeczywiście za 

kilka lat będzie bardzo duży problem. Ponadto ogłoszono konkurs na dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Warlubiu. Oferty można składać do 8 maja. Gmina Warlubie 

złożyła również wniosek w ramach rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 

dla Szkoły Podstawowej w Lipinkach o dofinansowanie modernizacji stołówki na 

kwotę 44 600,00 zł. Z czego dotacja będzie stanowiła 35 700,00 zł. Nie będę 

przedstawiał tego wszystkiego, co w międzyczasie zrobił nasz Zakład Usług 

Komunalnych, ale on działa jak nasi strażacy. Bez przerwy Pan Stanisław jeździ do 

pożaru, a to tam trzeba naprawić, a tam trzeba wymienić, a tutaj coś jest 

uszkodzone. Przy okazji wykonano dojście do kostnicy w Bzowie. Ponadto drogi 

gminne są naprawiane. Nasi mieszkańcy są bardzo niecierpliwi, bo jak idzie 

równiarka, a nie idzie od razu wał, to od razu jest telefon do Wójta – ta droga jest 

gorsza niż przed tym równaniem. Dziękuję za uwagę. 

Ad 5 

Rada Gminy rozpatrzyła i głosowała, kolejno według porządku obrad, nad projektami 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2023 rok. 

Pani Przewodnicząca Rady i Pani Skarbnik Gminy przedstawiły projekt 

procedowanej uchwały. Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż 

projekt omawianej uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji 

Rady Gminy, i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani 
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Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski i Przewodniczący 

Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr L/390/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2023 rok została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 3 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2023-2033. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr L/391/2023 zmieniająca 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2023-

2033 została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. Raport z głosowań 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. 

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła 

dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady 

poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji 

Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr L/392/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki 
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opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

jest Gmina Warlubie. 

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła 

dyskusję na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady 

poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji 

Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr L/393/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Na salę narad weszła Radna Pani Mirosława Danielewicz. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat 

za świadczenia udzielane przez oddziały przedszkolne przy szkołach 

podstawowych Gminy Warlubie. 

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski przedstawił projekt procedowanej uchwały. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła 

dyskusję w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady 

poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji 

Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr L/394/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat 

za świadczenia udzielane przez oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych 

Gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

darowizny nieruchomości. 

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt procedowanej uchwały. Następnie Pani 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję 

na ten temat. Dyskusji nie było. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 
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Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr L/395/2023 w sprawie 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości została przyjęta. Stanowi 

ona załącznik nr 8 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt procedowanej uchwały. Następnie Pani 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w tym zakresie. Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan 

Witold Żuchowski i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz 

Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały 

pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr L/396/2023 w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu została 

przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 

ewidencyjnego Płochocin, gmina Warlubie. 

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt procedowanej uchwały. Następnie Pani 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, i otworzyła dyskusję 

na ten temat. W dyskusji nad projektem głos zabierali: Radny Pan Tomasz Michalak,  

Pan Wójt Gminy i Radca Prawny Pan Przemysław Kempczyński. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w tym zakresie. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur, 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski i Przewodniczący 

Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje 

zaopiniowały projekt rozpatrywanej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr L/397/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 

ewidencyjnego Płochocin, gmina Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 

10 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad 6 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski przedstawił analizę udziału gminy w 

programach realizujących gospodarkę niskoemisyjną z zakresu ochrony powietrza, 

wód, wymiany dachów itp. W dyskusji nad omawianym dokumentem głos zabierali: 

Radny Pan Tomasz Michalak, Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski, Pan 

Wójt Gminy, Radny Pan Tomasz Piątkowski, Radna Pani Wanda Wolan i Pani 

Sekretarz Gminy. Analiza jw. stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad 7 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski przedstawił ocenę stanu technicznego 

i organizacji działań na urządzeniach melioracyjnych. W dyskusji nad omawianym 

dokumentem głos zabierali: Radny Pan Tomasz Michalak i Kierownik RGROŚ Pan 

Radosław Liczkowski. Ocena jw. stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad 8 

Kierownik GOPS Pani Justyna Kamińska przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Warlubie na lata 2021-2025 za rok 2022. Dyskusji 

nie podjęto. Sprawozdanie jw. stanowi załącznik nr 14 protokołu. 

Ad 9 

Kierownik ROA Pani Kamila Marendowska przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Warlubie na lata 2019-2022”. 

Dyskusji nie było. Sprawozdanie jw. stanowi załącznik nr 15 protokołu. 

Ad 10 

Nie było. 

Ad 11 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Staniak przekazała pytanie od mieszkańców, 

którzy mieli zakładaną fotowoltaikę, o to, kiedy będą przeglądy tych instalacji. 

Kierownik RGROŚ Pan Radosław Liczkowski odpowiedział, że z posiadanych 

informacji wynika, iż przeglądy zostały przeprowadzone. Jeżeli ich nie było, to 

poprosił o zgłoszenie tego faktu i zapewnił, że sprawa zostanie wyjaśniona 

i załatwiona. 

Radny Pan Witold Żuchowski zapytał o postęp prac na budowie przedszkola ze 

żłobkiem. 

Pan Wójt Gminy odpowiedział, że jest małe opóźnienie w pracach w granicach 

2 tygodni. Drugi etap budowy powinien być zakończony do końca czerwca. 

Wspomniał też o trudnej decyzji, związanej z wyborem pomp ciepła dla tego obiektu 

i związanym z tym bilansem energetycznym. Zapewnił, iż w ciągu 2 tygodni zostanie 

podjęta stosowna decyzja w tej sprawie. Wystąpił też problem z konstrukcją dachu, 

ale został rozwiązany i wszystko wskazuje na to, że w drugiej połowie maja ta 

konstrukcja zostanie zamontowana. 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Wanda Wolan przedstawiła 

protokół z dnia 13.04.2023 r. z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

bieżący stan dwóch petycji i jednego wniosku, nad którymi pracuje Komisja. Protokół 

jw. stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Sołtys Sołectwa Krusze Pan Sławomir Staniak zaprosił wszystkich do udziału 

i kibicowania w dniu 30.04.2023 r. w Turnieju Piłki Nożnej Amatorów w Kruszach. 

Pan Jarosław Falkowski zaprezentował wniosek w sprawie przekazania 

zakontraktowanych świadczeń medycznych. Wniosek jw. stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że 23 marca 2023 r. ww. wniosek wpłynął do 

Urzędu Gminy. Następnie, zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym oraz zapisami 

w Statucie Gminy Warlubie, tenże wniosek został przekazany dnia 27.03.2023 r. do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a dnia 29.03.2023 r. – do Wójta Gminy Warlubie. 

Komisja obradowała nad ww. wnioskiem na posiedzeniu w dniu 13.04.2023 r. 

Zgodnie z odczytanym wcześniej protokołem oraz przekazaną opinią Komisja uznała 

jednogłośnie wniosek jw. za bezzasadny i w związku z tym uznała również 

jednogłośnie, że Gminna Przychodnia w Warlubiu powinna nadal funkcjonować 

w takiej formie jak obecnie, czyli w formie Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej. Zapewniła również, że projekt uchwały w tej sprawie będzie 

procedowany na następnej sesji Rady Gminy Warlubie. 

Pan Wójt Gminy nakreślił faktyczny stan prawny w tej sprawie. Po pierwsze do końca 

sierpnia obowiązuje nieodpłatna umowa użyczenia dla obecnego SPZOZ. To Rada 

Gminy musi przed upływem 31 sierpnia 2023 r. podjąć uchwałę w sprawie tego, 

komu Wójt ma wydzierżawić, już nie użyczyć, obiekty, by nadal w tych obiektach 

mogły być świadczone usługi zdrowotne. Po drugie na spotkaniu z pracownikami 

przychodni Pan Wójt Gminy wypowiedział się, że jest daleki od robienia rewolucji 

w służbie zdrowia w Gminie Warlubie. Wyraźnie też podkreślił, że przedstawiciele 

Euromedica jeden jedyny raz, kilka miesięcy temu, zapukali do gabinetu Wójta, by 

przedstawić taką swoją propozycję. Od tej pory nikt do Wójta Gminy w tej sprawie się 

nie zgłaszał. Ponadto na tym spotkaniu powiedział, że daleki jest od tego, żeby 

w prywatne ręce, obojętnie czyje, przekazywać od 1 września 2023 r. te obiekty. 

Natomiast podkreślił wyraźnie, że jest bliski rozważenia, kto mógłby w niedalekiej 

przyszłości kierować tym SPZOZ. Bo jako Wójt i Przewodniczący Rady Społecznej, 

mając na uwadze sygnały otrzymywane od mieszkańców, nie jest do końca 

zadowolony z zarządzania tą placówką. Możliwe są dwa wyjścia z tej sytuacji. 

Pierwsze to takie, że obecny dyrektor rezygnuje z prowadzenia placówki i wówczas 

Wójt ogłasza konkurs na dyrektora tej placówki. Drugie – Wójt, mając uzasadnione 

dowody, sygnały, skargi, sam podejmuje decyzję o odwołaniu z funkcji obecnego 

dyrektora i w ślad za tym o rozpisaniu konkursu. Pan Wójt Gminy wyjaśnił, iż 

wszystko inne, co się teraz mówi i toczy wokół ośrodka zdrowia, nie ma nic 

wspólnego ze stanem faktycznym i prawnym. Przekazał też, że opieka zdrowotna na 

terenie Gminy Warlubie będzie w ciągłości zapewniona. 
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Ad 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady zamknęła obrady L sesji 

Rady Gminy Warlubie o godz. 1410. 

Protokołował 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

/-/ Sławomir Kania 

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy 

/-/ Maria Jankowska 

 


